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Vill bara ifrågasätta avtalet vad gäller drift av ishallen, hur kan man sätta  

isläggning 1/10 fr.o.m. 2011 när våra serier startar under september månad?  

Likaså uthyrning av ishall kan ske av entreprenören (fotbollen) och har då rätt  

att ta betalt för detta. Det gör att vi på hockeyn som lägger ner 99% av jobbet  

för att hyra ut hallen, och allt arbete runt omkring får 20% av intäkterna?  

Dessa punkter måste skrivas om för att det ej ska uppstå konflikter mellan  

föreningarna (fotboll/hockey)Detta avtal är ej genomtänkt, och framförallt så  

har vi som förening ej fått ta del av avtalet föränn det är påskrivet, vilket  

är mycket dumt när vi har en stor del i verksamheten, och dess funktion. 
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